
Motie  3

Agendapunt: Begroting 2021

Onderwerp: Onderzoek betere en goedkopere afvalinzameling

De raad van de gemeente Barneveld in vergadering bijeen d.d. 11 november 2020

Constaterende dat:
 voor het derde jaar op rij een verhoging van de afvalstoffenheffing wordt voorgesteld

(respectievelijk 2019: +5,4%, 2020: 5,0%, 2121: 5,0%);
 er een groot beroep wordt gedaan op de welwillendheid en de inzet van inwoners met betrekking tot 

afvalscheiding en afvalinzameling; 
 ten tijde van de eerste evaluatie is toegezegd de ontwikkelingen in afvalinzameling nauwkeurig te 

volgen en mee te nemen in eventueel heroverwegingen met betrekking tot dit beleid;
 de ontwikkelingen ten aanzien van afvalinzameling snel gaan;
 in meerdere gemeenten het vooraf inzamelen al weer teruggedraaid (b.v. Leiderdorp, Nieuwegein, 

Leiden, Den Haag, Utrecht en Bunschoten) wordt en er in meerdere gemeenten problemen met de 
afvalinzameling (b.v. Arnhem) spelen vanwege negatieve ervaringen zoals ruimteproblemen, 
afvaldumpingen en verloedering;

Van mening is dat:
 de ‘beloning’ voor het afvalbeleid niet eenzijdig bij de goedwillende inwoner mag worden neergelegd 

die zich daarnaast al eerder geconfronteerd zag met verhogingen van de afvalstoffenheffingen;
 regelmatig wordt geëvalueerd of het huidige beleid betreffende afvalscheiding met vier kliko’s, wel 

het meest efficiënt en doelmatig is en of een gehele of gedeeltelijke afvalscheiding achteraf, niet 
beter voor het milieu en goedkoper is;

Verzoekt het college
 een onderzoek te starten om te bezien welke manier van afvalinzameling het meest efficiënt en het 

goedkoopst is;
 de uitkomsten van het onderzoek te betrekken bij de verbetering van het afvalbeleid en dit ruim voor 

de begroting van 2022 met de raad te bespreken; 
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